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گـــزارش
محسنی اژه ای: 

مشکلناهنجاریهایاجتماعیبابگیروببندحلنمیشود
 واردات دندانپزشک افغانستانی

 و پاکستانی به ایران!؟

امروز مجبوريم اين هشدار وحشتناك را به شما خوانندگان 
گرامی و مسئولان تصميم گير بدهيم كه يك فاجعه علمی 
و انســانی در انتظار ماست، چرا كه بهنام عباسيان عضو 

شورای عالی نظام پزشکی گفته است:
اين روزها ما شــاهد بی انگيزگی شــديد دندانپزشــکان 
مخصوصاً قشــر جوان هســتيم چون دندانپزشك جوان 
جايگاهی را برای خودش در نظر نمی گيرد. قشــر جوان 
دندانپزشــك پس از فراغت از تحصيــل وارد دوره طرح 
می شــود. ما همه اين عزيــزان را در مراكز اســتان نگه 
نمی داريم بلکه در مناطق محروم كه نياز به دندانپزشك 

باشد نيز می فرستيم. 
حقوقــی كه اين افراد در نقاط محــروم می گيرند ماهانه 
حــدود 12 ميليون تومان اســت. آيا ايــن هزينه مکفی 
هزينه های زندگی است يا نه. اما چرا به منظور بالا بردن 
انگيزه دندانپزشــکان در مناطق محــروم اجازه فعاليت 
در ســاعات غير اداری را به آنهــا نمی دهيم در حالی كه 
زيرساخت لازم در كلينيك ها وجود دارد تا به مردم ارائه 
خدمت كنند. چرا وزارت بهداشت از فعاليت دندانپزشکان 

طرحی در ساعات غير اداری ممانعت می كند؟ 
فارغ از اين مسائل از طرفی يك دندانپزشك جوان برای راه 
اندازی مطب حداقل به يك ميليارد تومان پول نياز دارد و 
اين يك ميليارد تومان حداقل ماهانه 26 ميليون تومان بايد 
قسط دهد در حالی كه صرف اين هزينه ها با اين تعرفه های 
بخش خصوصی واقعاً قابل دفاع نيست ولی با اين حال چون 
مخاطب ما مردم است و ســلامتی آحاد مردم مهم است 
خواهش می كنيم دندانپزشکان تازه فارغ التحصيلی كه در 
مناطق محروم خدمت می كنند در ساعت بعد از ظهراجازه 

فعاليت دهند تا بتوانند امرار معاش كنند. 
عزيزانی كه فکر می كنند سلامت مردم در حال فروپاشی 
است بدانند اگر سياستمداران عرصه سلامت تصميمات 
كارســاز نگيرند متاســفانه در آينده نه چندان دور بايد 
شــاهد اين باشيم؛ دست و چشم  ما به سوی كشورهای 
ديگر و همسايه باشد و پزشکان افغانستانی و پاكستانی 
بيايند و در ايران كار كنند. اين پزشکان و دندانپزشکان 
حداقــل 2 هــزار دلار حقوق می خواهنــد اما ما حاضر 
نيستيم حداقل با 50 ميليون تومان از دندانپزشك خريد 
خدمت و در آنها ايجاد انگيزه كنيم. دندانپزشك حداقل 
بايد 40 تا 50 ميليون تومان داشته باشد كه بتواند خانه 
و مطــب اجاره كند و امرار معاش كند. اينگونه نباشــد 
همکار دندانپزشك در ازای دريافت ماهانه 300 ميليون 

تومان در حوزه خليج فارس كار كند.«
خب جناب آقايان مسئول اين حرف های يك ضدانقلاب يا 
رسانه های برانداز نيست. اين حرف ها را يك منتخب جامعه 

پزشکی زده است، چه پاسخی برای آن داريد؟

نکتهسنج!

رئيــس قوه قضائيه گفت: اعتقاد ما آن اســت كه در قضيه 
مرتکبان ناهنجاری های اجتماعی تا آنجا كه ممکن اســت 

بايد رويه اصلاح را در پيش گرفت.
به گــزارش مركز رســانه قــوه قضائيه، حجت الاســلام 
والمســلمين غلامحســين محســنی اژه ای، كه به گركان 

مركز اســتان گلستان ســفر كرده بود اظهار داشت: بدون 
ترديد بايد در راســتای تحکيم امنيت جامعه و شهروندان، 
نســبت به اعمال مجازات قاطعانــه و بازدارنده قانونی در 
قبال مخلان امنيت، اهتمام داشــت. اما در مواردی نيز در 
قبال مرتکبان برخی ناهنجاری های اجتماعی می توان روند 

اصلاح را در پيش گرفت و مسئله را با كار قضائی و بگير و 
ببند، حل نکرد. وی افزود: اعتقاد ما آن است كه در قضيه 
مرتکبان ناهنجاری های اجتماعی تا آنجا كه ممکن اســت 

بايد رويه اصلاح را در پيش گرفت.
محســنی اژه ای تاكيد كرد: بايد توجه داشــت وقتی يك 

جوان به ســبب ارتکاب ناهنجــاری اجتماعی، محکوميت 
قضائــی پيدا می كنــد، در آينده در زندگــی خانوادگی و 
اجتماعی خود با معضلاتی مواجه می شــود. از سوی ديگر، 
اين اعتقاد را داريم كه می توان در صدور احکام مجازات، در 
مواردی كه مقدور است، مجازاتی غير از حبس اعمال كرد.

وزير آموزش و پرورش به مديران مناطق اين وزارتخانه پيشــنهاد كرد تا فرزندان 
خــود را برای تحصيل، در مدارس دولتی ثبت نــام كنند و گفت: با اين اتفاق، بر 

توجه مديران مناطق نسبت به مدارس دولتی افزوده می شود.
رضامــراد صحرايی وزير آموزش و پرورش در نشســت تخصصــی كارگروه های 
تخصصی ســی و هفتمين اجلاس سراســری مديران و رؤســای وزارت آموزش 
و پــرورش به سياســت اصلی ايــن وزارتخانه كه توجه ويژه بــه مدارس دولتی 
است، اشــاره كرد و افزود: تقويت مدارس دولتی كشور سياست اصلی ما هست 
و نظارت و توســعه مدارس غيردولتی به صورت نظام مند جزو اولويت های پايين 
اين وزارت خانه قرار دارد. وی از وظايف مهم مديران مناطق را تشــکيل شورای 
مديران مدرسه دانست و بر حضور پی در پی مديران آموزش و پرورش مناطق با 

هدف شناسايی و رفع مشکلات مدارس، تأكيد فراوان كرد.

صحرايی در خصوص تشــکيل شــورای مديران مدارس گفت: لازم اســت تا در 
شــورای مدارس، به نکات تحولی پرداخته شود تا آنان نيز با مدارس ديگر شهر 

خود آشنا شوند.
وزير آموزش و پرورش، برگزاری دوره های ضمن خدمت برای 150 هزار مدارس 
غيردولتی را نويد بخش تحولی عظيم در آينده دانست و با اشاره به افزايش شمار 

مدارس غيردولتی در شهرهای بزرگ، اظهار كرد: هنگامی كه در شهرها، به تعداد 
مدارس غيردولتی افزوده می شود، بدين معناست كه مدارس دولتی ضعيف عمل 
می كنند. وی به مديران مناطق پيشــنهاد كرد كه فرزندان خود را برای تحصيل، 
در مدارس دولتی ثبت نام كنند زيرا با اين اتفاق، بر توجه مديران مناطق نسبت 

به مدارس دولتی افزوده می شود.
صحرايی افزود: طرح ويژه ای برای 5 اســتان كشــور كه از لحاظ شاخص سواد، 
وضعيت نامناســب تری نســبت به ســاير اســتان ها دارند، برنامه ريزی شده كه 
ان شاءالله اعلام خواهد شــد. وی درخصوص عدالت آموزشی، اظهار كرد: مسأله 
تقويت مدارس روستايی، عشايری، روستا مركزی و شبانه روزی، سياست اصولی 
ما هست؛ زيرا صاحبان اصلی دولت آنان هستند و لازم است تا تمام مديران كل 

آموزش و پرورش استان ها، توجه  ويژه به اين مسأله داشته باشند.

پیشنهاد وزیر آموزش پرورش: 
مدیران فرزندان خود را در مدارس دولتی 

ثبت نام کنند

فرهادخادمی

معاون آموزش ابتدايی وزارت آموزش و پرورش گفت: در 
حوزه ابتدايی، 160 هزار دانش آموز به عنوان بازمانده از 

تحصيل معرفی شدند.
معصومــه نجفی پازوكی معاون آمــوزش ابتدايی وزارت 
آموزش و پرورش در كارگروه  سی وهفتمين اجلاس رؤسا 
و مديران آموزش و پرورش سراسر كشور در اردوگاه شهيد 
باهنر تهران، به پوشش تحصيلی و فرصت های يادگيری 
عادلانه اشــاره كرد و روند بازماندگــی از تحصيل در 5 
ســال اخير را يکسان دانست. وی به هدف اصلی سامانه 
شــهيد محمودوند اشاره كرد و گفت: سامانه ای با عنوان 
»شهيد محمودوند« طراحی شد و در شناسايی، جذب و 
نگهداشت بازماندگان از تحصيل به ما كمك فراوانی كرد. 
نجفی پازوكی افزود: اين ســامانه به مقايسه ميان ليست 
سيدا با ليســت ثبت احوال پرداخت و دانش آموزانی كه 
در سن آموزشــی قرار دارند را شناسايی كرده و به مرور 

زمان افراد مختلف، به عنوان پيگير  دانش آموزان بازمانده 
از تحصيل مشخص شدند و علت بازماندگی افراد را جويا 

شده و به رفع برخی مشکلات پرداختند.
معاون آمــوزش ابتدايی وزارت آمــوزش و پرورش اين 
سامانه را محيطی مناسب برای آشنايی با دلايل مختلف 
بازماندگی از تحصيل دانســت و گفت: بر اساس دلايل 
افــراد بازمانده از تحصيــل، در حال توليد بســته های 
حمايتی برای جذب اين افراد هستيم و لازم است تا اين 

سامانه با دقت به فعاليت خود ادامه دهد.
وی اظهــار كرد: يکی از فرصت هــای يادگيری عادلانه، 
دسترســی به آموزش افراد بازمانده از تحصيل است؛ در 
حــوزه ابتدايی 160 هزار دانش آمــوز به عنوان بازمانده 
از تحصيــل معرفی شــدند؛ پس لازم اســت كه برای 
 ســاير دانش آموزان نيز نســبت به كيفيت آموزشــی، 

دقت ويژه شود.

 وجود ۱۶۰ هزار دانش آموز بازمانده از تحصیل 
در مقطع ابتدایی

معــاون پرســتاری وزارت بهداشــت درباره ســرانجام 
استخدام 12 هزار نيروی پرستاری گفت: علی رغم اينکه 
قرار بود آزمون اســتخدامی تيرماه يــا مردادماه برگزار 
شــود، به دليل لزوم هماهنگی های بين دســتگاهی، با 

بروز تاخير در برگزاری آزمون مواجه شده ايم.
دكتر عباس عبادی در گفت وگو با ايســنا، در خصوص 
آخرين اخبار از اســتخدام پرستاران، گفت: ظرفيتی كه 
ســازمان امور اداری و اســتخدامی برای استخدام های 
وزارت بهداشت در سال جاری در نظر گرفته است برای 
همه گروه های حوزه سلامت 25 هزار نفر بود كه عموما 
بين 45 تا 50 درصد ســهميه حوزه پرستاری است كه 

تقريبا 12 هزار نفر پرستار جذب خواهيم كرد.
وی افــزود: از تعداد ياد شــده نزديك بــه 9000 نفر 
كارشــناس پرســتاری در حوزه درمان هستند و مابقی 
در ساير حوزه ها مانند پيش بيمارســتانی، بهداشت و... 

جذب خواهند شــد.او در خصوص زمان برگزاری آزمون 
اســتخدامی وزارت بهداشــت، توضيح داد: در سنوات 
گذشــته پس از اخذ مجوزهای لازم، مسئوليت برگزاری 
آزمون با وزارت بهداشــت بود اما، امســال سازمان امور 
اســتخدامی هم ورود كرده اســت و علی رغم اينکه قرار 
بود آزمــون تير يا مردادماه برگزار شــود به دليل لزوم 
هماهنگی های بين دستگاهی با بروز تاخير در برگزاری 
آزمون مواجه شده ايم. عبادی تاكيد كرد: پس از برگزاری  
آزمون، پرستاران وارد فرآيند گزينش می شوند كه 4 تا 
6 هفته زمان می برد و اميدواريم تا پيش از روز پرســتار 
اين فرايندها انجام شود تا شرمنده همکاران نشويم. وی 
با بيان اينکه در حال حاضر ميانگين كشوری پرستار به 
تخت 0.95 است، تصريح كرد: در برخی مناطق اين عدد 
از 0.6 تا 1.2 متغير است؛ اما استاندارد ما 1.8 است كه 

فاصله قابل توجهی با تعداد موجود دارد.

 سرانجام استخدام ۱۲ هزار پرستار 
به کجا رسید؟
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معاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل ایمیدرو در بازدید از فولاد مبارکه:

تاثیر خاص فولاد مبارکه بر توسعه صنعت فولاد و تامین پایدار انرژی با اجرای ابر پروژه های ملی

معاون وزیر صمت و رئیس هیئت عامل ســازمان توسعه 
و نوسازی معادن و صنایع معدنی ایران )ایمیدرو( در جریان 
بازدید از خطوط تولید شرکت فولاد مبارکه و فرآیند تکمیل 
طرح های توسعه این شــرکت تصریح کرد: فولاد مبارکه در 
حال اجرای ابرپروژه های ملی است که هریک در جایگاه خود 
تأثیر خاصی بر توســعه صنعت فــولاد و تأمین پایدار انرژی 

دارد. 
ثمحمدرضــا موثقی نیا روز چهارشــنبه 25 مردادماه به 
همــراه جمعی از مدیــران ایمیدرو از خطــوط تولید فولاد 
مبارکه و پروژه های توســعه در دســت اجرای این شرکت از 
جمله احداث پروژه نورد گرم شماره 2 و پروژه نیروگاه 914 
مگاواتــی بازدید کرد و در جمع خبرنگاران گفت: پیش از هر 
چیز باید به مدیرعامل فولاد مبارکه که از مدیران شایســته 

کشور است و همه همکاران این مجموعه که در حوزه صنعت 
فولاد و توســعه این صنعت نقش آفرینی می کنند، خداقوت 

بگویم و از آنها تشکر  کنم.
وی گفت: زیارت مزار شریف دو تن از شهدای گمنام دفاع 
مقدس به خاک ســپرده شده در این شــرکت حسن مطلع 
خوبــی بر بازدید امروز و یادآور این مهم بود که موفقیت های 
امروز کشــور مرهون خون شــهدای گران قدر 8 سال دفاع 

مقدس و شهدای مدافع حرم است.
موثقــی نیا تصریح کــرد: بازدید امروز از فــولاد مبارکه 
به خوبی گواه این است که طی چند سال اخیر اقدامات بسیار 
خوبی در زمینه های تولید و توســعه و نیز مصرف بهینه آب 
در صنعت فولاد انجام شــده اســت به ویژه این که در بعضی 
از موارد فولاد مبارکه بــر لبه های تکنولوژی جهانی در حال 

حرکت است.

پروژه نورد گرم2 فولاد مبارکه از ابرپروژه های ملی است
معــاون وزیر صنعت، معــدن و تجارت بــا تأکید بر این 
که ابرپروژه نورد گرم شــماره 2 فولاد مبارکه از بزرگ ترین 
پروژه های ملی است، اظهار امیدواری کرد: این پروژه با همت 
مدیران این مجموعه و سایر عوامل مرتبط هرچه سریع تر به 
بهره برداری برسد و کشور را از واردات بسیاری از محصولات 

فولادی بی نیاز سازد.
 وی در بخش دیگری از ســخنان خود با اشــاره به اینکه 
فولاد مبارکه در حوزه  اســتفاده بهینــه از منابع انرژی و آب 

نیز اقدامات مؤثر و خوبی انجام داده اســت، خاطرنشان کرد: 
پیشــرفت پروژه های توسعه در فولاد مبارکه از جمله احداث 
نیروگاه 914 مگاواتی این مجموعه نشان می دهد که به زودی 
بخش اول این نیروگاه وارد مدار می شــود و نه تنها می تواند 
از بــار موجود روی شــبکه بکاهد بلکه تا حــد زیادی فولاد 
مبارکه را از وابستگی به برق شبکه سراسری بی نیاز می سازد. 
درعین حال بــا بهره برداری از این نیروگاه شــرایطی فراهم 
خواهد شد که این شــرکت بدون توقف های ناشی از کمبود 
و محدودیت هــای حوزه انرژی بتواند همچنان با قوت به کار 

تولید همت گمارد.

رونــد اجرایی بالغ بر 132 پروژه در گــروه فولاد مبارکه 
به خوبی در حال انجام است

محمد یاســر طیب نیــا مدیرعامل فــولاد مبارکه نیز در 
جریان ایــن بازدید تصریح کرد: شــرکت فــولاد مبارکه از 
پیشــتازان تولید فولاد و اجرای پروژه های توســعه در کشور 
اســت و به لطف خداوند و با حمایت های دولت محترم، هم 
اکنون روند پرشتاب اجرای بالغ بر 132 پروژه توسعه در گروه 
فولاد مبارکه به خوبی و مطابق بــا برنامه های در نظر گرفته 

شده در جریان است.
 طیب نیا با بیان این که خوشــبختانه پروژه هایی که در 
همیــن دولت در فولاد مبارکه وارد فاز اجرا شــده اند، امروز 
با پیشرفت قابل ملاحظه ای در آســتانه بهره برداری هستند، 
ادامه داد: به حول و قــوه الهی و با همت همکاران این روند 
پرشتاب ادامه خواهد داشت و انتظار می رود دولت محترم و 
سایر مسئولان در حوزه های تکمیل زنجیره فولاد از جمله در 
تأمین مواد اولیه و معدنی و توســعه ناوگان حمل ونقل فولاد 
مبارکــه را یــاری دهند چرا که امروز در بالا و پایین دســت 
زنجیــره صنعت فولاد کشــور در حوزه های یاد شــده دچار 

کمبود هستیم. 
وی با اشــاره بــه نوید معاون وزیر صمــت از اراده دولت 
برای رفع چالش هــای موجود در زنجیره فولاد، تصریح کرد: 
به طورقطع با بهره بــرداری طرح های توســعه فولاد مبارکه 
از جملــه نیروگاه 914 مگاواتی و نورد گرم شــماره 2 فولاد 
مبارکــه بخش قابل توجهی از کاســتی های حوزه انرژی برق 
و نیاز کشــور به بســیاری از گریدهای فولادی خاص مرتفع 

خواهد شد. 


